

1991

c 40 John Graves Simcoe Memorial Foundation Repeal Act, 1991 / Loi de 1991 abrogeant la loi intitulée The John Graves Simcoe Memorial Foundation Act

Ontario

This statute received Royal Assent during the part of the First Session of the Thirty-Fifth Legislature which was held in 1991, before the *Revised Statutes of Ontario, 1990* came into force. The statute as reproduced here has been revised pursuant to the *Statutes Revision Act, 1989* to reflect the changes that resulted from the coming into force of the *Revised Statutes of Ontario, 1990*. The Statutes as originally enacted are set out in Volume 1 of the *Statutes of Ontario, 1991*.

Cette loi a reçu la sanction royale au cours de la partie de la première session de la trente-cinquième législature qui s'est tenue en 1991, avant que les *Lois refondues de l'Ontario de 1990* sont entrées en vigueur. La loi reproduite ici a été refondue conformément à la *Loi de 1989 sur la refonte des lois* de manière à refléter les modifications résultant de l'entrée en vigueur des *Lois refondues de l'Ontario de 1990*. Le volume 1 des *Lois de l'Ontario de 1991* reproduit les lois sous la forme dans laquelle elles ont été adoptées.

© Queen's Printer for Ontario, 1991

Follow this and additional works at: http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/ontario_statutes

Bibliographic Citation

John Graves Simcoe Memorial Foundation Repeal Act, 1991/Loi de 1991 abrogeant la loi intitulée The John Graves Simcoe Memorial Foundation Act, SO 1991, c 40

Repository Citation

Ontario (1991) "c 40 John Graves Simcoe Memorial Foundation Repeal Act, 1991/Loi de 1991 abrogeant la loi intitulée The John Graves Simcoe Memorial Foundation Act," *Ontario: Annual Statutes*: Vol. 1991, Article 42.

Available at: http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/ontario_statutes/vol1991/iss2/42

CHAPTER 40

**An Act to repeal
The John Graves Simcoe Memorial
Foundation Act, 1965**

Assented to November 25th, 1991

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of the Province of Ontario, enacts as follows:

1. *The John Graves Simcoe Memorial Foundation Act, 1965* is repealed.

2. This Act comes into force on the day it receives Royal Assent.

3. The short title of this Act is the *John Graves Simcoe Memorial Foundation Repeal Act, 1991*.

Commence-
ment

Short title

CHAPITRE 40

**Loi portant abrogation de la
loi intitulée The John Graves Simcoe
Memorial Foundation Act, 1965**

Sanctionnée le 25 novembre 1991

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la province de l'Ontario, édicte :

1 La loi intitulée *The John Graves Simcoe Memorial Foundation Act, 1965* est abrogée.

2 La présente loi entre en vigueur le jour où elle reçoit la sanction royale.

3 Le titre abrégé de la présente loi est *Loi de 1991 abrogeant la loi intitulée The John Graves Simcoe Memorial Foundation Act*.

Entrée en
vigueur

Titre abrégé

